

الكويت في: 2020/10/28

M/S. Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Board of Directors meeting by circulation to approve signing an Amendment Agreement to Facilities Agreement with a local bank.

الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة بالتمرير للموافقة على توقيع عقد تعديل لعقد رسمي بتسهيلات مصرفية مع أحد البنوك المحلية.

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaw of the law No. 7 of 2010 amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity regarding disclosure of material information.


بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 والمعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

مرفق نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

  
مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي للمجموعة

URC شركة العقارات المتحدة  
United Real Estate Co

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

## Disclosure Form of Material Information

2020/10/28		التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the listed company
The Board of Directors of United Real Estate Company has approved by circulation to sign an amendment agreement to the facilities agreement with a local bank. The total amounts of the renewed and amended facilities are equal to KD 103.5 Million, which includes new facilities for the amount of KD 30 Million. The purpose of renewing and amending the banking facilities is to extend the maturity of the facilities and to fund the company's investments in ongoing development projects and for general corporate purposes.	وافق مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة بالتميرير على توقيع عقد تعديل لعقد رسمي بتسهيلات مصرفية مع أحد البنوك المحلية على ان يكون اجمالي مبلغ التسهيلات المجددة والمعدلة بمبلغ وقدره 103.5 مليون دينار كويتي متضمنة تسهيلات جديدة بقيمة 30 مليون دينار كويتي. والغرض من تجديد وتعديل التسهيلات المصرفية هو تمديد استحقاق التسهيلات وتمويل استثمارات الشركة في مشاريع التطوير القائمة ولأغراض عامة للشركة.	المعلومات الجوهرية Material Information
The details of the mentioned agreement will be disclosed immediately after signing and registering the agreement with the bank.	سوف يتم الإفصاح عن تفاصيل هذا العقد فور توقيع وتوثيقه مع البنك.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



مازن عصام حوا  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي للمجموعة



شركة العقارات المتحدة  
United Real Estate Co

